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Zápis č. 17/2024 z jednání ZO Kunratice u Cvikova 

ze dne 4. 4. 2024 v zasedací místnosti KD                       

v Kunraticích u Cvikova 
 

Přítomno:   11 členů ZO 

Omluveni: --- 

Neomluveni:   --- 

Přítomní hosté:  obyvatelé obce  

Zapisovatelka:   Bc. Kateřina Hradiská 

Ověřovatelé zápisu:  Ing. Helena Maupicová, Květuše Tomková 

Čas zahájení:    18.00 hodin 

Čas ukončení:   19.12 

Datum vyhotovení zápisu:    11. 4. 2024 

 

 

 

Program jednání:  

 
1. Zahájení zasedání 

2. Volba ověřovatelů zápisu 

3. Schválení programu jednání 

4. Kontrola plnění usnesení a výdajů 

5. Vyhodnocení výběrového řízení na výměnu vstupu do budovy ZŠ a MŠ č.p. 255 

6. Zpráva kontrolního výboru z provedené kontroly 

7. Rozpočtové opatření č. 2 

8. Nákup myčky nádobí do restaurace 

9. Počet členů stavebně investiční komise 

10. Změna jednacího dne zasedání zastupitelstva 

11. Změna rozsahu zadání výběrového řízení na opravu náhonu 2a  

12. Diskuse  

13. Závěr 

 

Doplnění programu: 

1. Žádosti:  

• Římskokatolická farnost Kunratice u Cvikova – zpětvzetí žádosti o dotaci 

z rozpočtu obce na restaurování hlavního oltáře – 2. etapa 

• Křišťálový chrám, z.s. - dotace z rozpočtu obce na restaurování hlavního oltáře – 

2. etapa 
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Průběh jednání: 

➢ K bodu č. 1  

Zahájení jednání 

Jednání ZO svolal a řídil starosta obce Bc. Michal Iwanejko. 

➢ K bodu č. 2 

Volba ověřovatelů zápisu 

ZO volí ověřovatele zápisu č. 17/2024 paní Ing. Helenu Maupicovou a Květuši 

Tomkovou. 

Pro: 11    Proti: -  Zdržel se: - 

➢ K bodu č. 3 

      Schválení programu jednání 

Starosta obce seznámil přítomné zastupitele s žádostí o doplnění programu jednání                            

o bod č. 1: 

 1. Žádosti:  

• Římskokatolická farnost Kunratice u Cvikova – zpětvzetí žádosti o dotaci 

z rozpočtu obce na restaurování hlavního oltáře – 2. etapa 

• Křišťálový chrám, z.s. - dotace z rozpočtu obce na restaurování hlavního oltáře – 2. 

etapa 

 

      ZO schvaluje doplnění programu jednání o výše uvedený bod č. 1. 

Pro: 11   Proti: -  Zdržel se: - 

Starosta obce seznámil zastupitele s programem jednání č. 17/2024. 

ZO schvaluje program jednání č. 17/2024 včetně doplnění o bod 1. 

Pro: 11    Proti: -  Zdržel se: - 

➢ K bodu č. 4 

Kontrola plnění usnesení a výdajů 

Starosta obce informoval zastupitele o plnění bodů z usnesení č. 16/2024: 

• Bod č. 4. - dotace Římskokatolické farnosti Kunratice u Cvikova – při dnešním jednání 

ZO bude projednáno zpětvzetí žádosti o dotaci z rozpočtu obce na restaurování hlavního 

oltáře v místním kostele 

• Bod č. 6.  - dotace Křišťálový chrám - smlouva předána předsedovi Ing. Černému 

k podpisu dne 20.3.2024, peníze budou zaslány po podpisu smlouvy 

• Bod č. 7.  - informace oznámena KSSLK, očekáváme doručení darovacích smluv 

k podpisu 

• Bod č. 9.  - vyhlášení výběrového řízení na opravu náhonu 2a – bude projednáno v bodě 

11 dnešního zasedání 
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• Bod č. 11.  - podání žádosti o dotaci z dotačního fondu Libereckého kraje, 1.1 – podány 

žádosti ve výši 138.000,- Kč, dotace na opravu stříkačky nemohla být podána, z důvodu 

max. počtu žádostí v daném účelu 

• Bod č. 12. – dotace z dotačního fondu Libereckého kraje 1.5 Ochrana škol – termín                   

pro podání žádosti je 12. 4. 2024 – bude provedena odborná konzultace a následně 

podána žádost 

Ostatní body usnesení č. 16/2024 byly splněny. 

     ZO bere na vědomí plnění usnesení ze zasedání č. 16/2024. 

Starosta obce  informoval zastupitele o výdajích nad 20.000,- Kč  schválených starostou 

obce v měsíci březnu 2024: 

V měsíci březnu 2024 byly starostou obce schváleny výdaje nad 20.000,- Kč: 

• 20.900,- Kč – pan Martin Zbořil – odkoupení vybavení restaurace podle 

sdělených informací starostou obce na minulém jednání ZO, 

• 51.461,30 Kč – firma ENVI-PUR – oprava, seřízení čističky odpadních vod                    

u č.p. 145, částka je vyšší z důvodu nárůstu ceny od původní částky, 

• 46.000,- – Ing. Jiří Hybášek – příprava projektové dokumentace pro možnost 

čerpání finančních prostředků z dotačního fondu Libereckého kraje - Tůně pod 

Kloboukem. 

 

ZO bere na vědomí výdaje nad 20.000,- Kč schválené starostou obce v měsíci březnu 

2024. 

➢ K bodu č. 5 

Vyhodnocení výběrového řízení na výměnu vstupu do budovy ZŠ a MŠ č.p. 255 

Starosta obce informoval zastupitele o  vyhlášení nového výběrového řízení na opravu 

vstupu do budovy ZŠ a MŠ Kunratice u Cvikova, které bylo vyhlášeno dne 20. 3. 2024 

s tím, že do 2. 4. 2024 bylo možné podat cenovou nabídku.  Bylo osloveno 5 firem, 

z nichž cenovou nabídku podala pouze jedna z oslovených a to firma SAMAT s. r. o.,               

na částku 211.210,67 Kč.  Otevření obálky s podanou cenovou nabídkou proběhlo dne 

2. 4. 2024 hodnotící komisí ve složení Květuše Tomková, Martina Černá a Bc. Michal 

Iwanejko. 

 

ZO schvaluje, na základě doporučení hodnotící komise, výběr dodavatele stavby 

„Výměna hlavního vstupu v objektu Základní a Mateřské školy č. p. 255, Kunratice                     

u Cvikova“, společnost SAMAT s.r.o, IČO: 40229017, Nádražní 259, 407 56 Jiřetín                     

pod Jedlovou, za celkovou částku 211.210,67 Kč včetně DPH a pověřuje starostu obce 

podpisem smlouvy o dílo. 

Pro: 11    Proti: -  Zdržel se: - 

➢ K bodu č. 6 

Zpráva kontrolního výboru z provedené kontroly 

Starosta obce předal slovo Ing. Heleně Maupicové, předsedkyni kontrolního výboru,                

aby  seznámila zastupitele s kontrolou, která byla provedena dne 11. 3. 2024 ve složení 

Ing. Helena Maupicová, Stanislav Třísko a JUDr. Tomáš Malý. Z provedené kontroly 

vzešlo několik připomínek a doporučení:  
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• ZO pověří Finanční výbor prověřením vyúčtování dotace z rozpočtu obce pro SK 

Kunratice u Cvikova na činnost klubu v roce 2023 v rámci kontroly dotací 

z dotací obce. Starosta obce zajistí a doloží Kontrolnímu výboru upravené 

vyúčtování tak, aby odpovídalo předloženým dokladům od žadatele. 

• Upravit text usnesení ZO č. 7/2023 bod 7 ze dne 4. 5. 2023 ve výši čerpané částky 

dotace z rozpočtu obce SDH Kunratice u Cvikova na pořádání akce Kotlíkový 

guláš dne 10. 6. 2023. 

• Aktualizovat cenovou nabídku, dokončit nákup myčky nádobí do místní 

restaurace a předložit zastupitelům k určení postupu.  

- Splněno při dnešním jednání ZO. 

 

ZO  bere na vědomí Zprávu kontrolního výboru o provedené kontrole plnění usnesení 

zastupitelstva obce Kunratice u Cvikova č. 03-08/2023 a zároveň schvaluje provedení 

navrhovaných opatření. 

 

Pro: 11    Proti: -  Zdržel se: - 

 

➢ K bodu č. 7 

Rozpočtové opatření č. 2 

Starosta obce informoval zastupitele o nutnosti provedení rozpočtového opatření                           

č. 2/2024. V příjmové položce 4116 UZ 15011 došlo k přijetí dotace na revitalizaci 

zeleně a její následnou dvouletou péči, v příjmové položce 4116 UZ 13101 k přijetí 

příspěvku od úřadu práce na výplatu mezd pro pracovníky VPP a z důvodu navýšení 

rozpočtu kapitoly 3613 nebytové hospodářství. Ve výdajové položce 2341 dochází 

k rozpočtovému opatření z důvodu potřeby finančních prostředků na přípravu projektové 

dokumentace pro možnost čerpání finančních prostředků z dotačního fondu Libereckého 

kraje - Tůně pod Kloboukem a ve výdajové položce 3721 dochází k navýšení položky 

z důvod u vyrovnání rozpočtu obce. 

ZO schvaluje předložené rozpočtové opatření č. 2/2024 bez výhrad. 

Pro: 11    Proti: -  Zdržel se: - 

➢ K bodu č. 8 

Nákup myčky nádobí do restaurace 

Místostarostka obce Martina Černá sdělila zastupitelům, že provedla aktualizaci 

cenových nabídek na stejný typ myčky nádobí  Red Fox, model QQI 52P do místní 

restaurace, který byl zamýšlen v původním nákupu od tří společností. Společnost SEP, 

s. r. o. nabízí zmíněnou myčku nádobí v ceně 41.900,- Kč bez DPH, společnost Gastro 

Konrád v ceně 42.700,- Kč bez DPH a společnost Gastroservis K+K, s. r. o. v ceně 

46.150,- Kč bez DPH. 

ZO schvaluje nákup myčky nádobí a skla Red Fox, model QQl 52P za celkovou částku 

41.900,- Kč bez DPH od společnosti SEP spol. s r.o., IČ 40233944, Teplická 109, 405 05 

Děčín IX a zároveň její předání nájemci restaurace k užívání. 

Pro: 11    Proti: -  Zdržel se: - 
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➢ K bodu č. 9 

Počet členů stavebně investiční komise 

Starosta obce informoval zastupitele o podnětu Ing. Heleny Maupicové na rozšíření 

počtu členů stavebně investiční komise ze tří členů na pět a návrhu doplnění dalšího 

člena, Květuši Tomkovou a dále nabídnout členství někomu z řad veřejnosti. Dále byl 

osloven pan Roman Čech k vyjádření, zda se bude jako stanovený člen jednání stavebně 

investiční komise účastnit. Starosta obce navrhuje ponechat stavebně investiční komisi 

jako tříčlennou, neboť jednání jsou celkem častá a obtížněji by se s více členy hledal 

termín jednání. Navrhuje dát možnost všem zastupitelům obce se jednání zúčastnit,                

aby mohli vnášet své připomínky nebo další návrhy s tím, že jim bude včas oznámen 

termín a místo jednání stavebně investiční komise jejím předsedou. 

ZO schvaluje navýšení počtu členů stavebně investiční komise na 5. 

Pro: 2    Proti: P. Kulíková  Zdržel se: M. Černá 

                                             L. Šafrová                                      M. Iwanejko 

                                             M. Vachun                                     K. Tomková 

                                                                                                    Z. Špak 

                                                                                                    R. Čech 

                                                                                                    K. Hradiská 

 

ZO ukládá předsedovi stavebně investiční komise povinnost oznámit zastupitelům 

termín jednání stavebně investiční komise a umožnit všem členům zastupitelstva obce 

se těchto jednání zúčastnit. 

Pro: 11    Proti: -  Zdržel se: - 

 

 

➢ K bodu č. 10 

Změna jednacího dne zasedání zastupitelstva 

Starosta obce informoval zastupitele o návrhu změnit den jednání zastupitelstva obce 

z důvodu žádosti pana Romana Čecha, kterému jednací den čtvrtek dlouhodobě 

z osobních důvodů nevyhovuje a nemůže se jednání zúčastnit. Po rozsáhlé diskuzi mezi 

přítomnými zastupiteli byl jako nejvhodnější jednací den pro všechny zastupitele 

navrženo zpravidla každé první úterý v kalendářním měsíci od 18.00 hodin od měsíce 

května 2024. 

ZO schvaluje změnu jednacího dne zastupitelstva obce na úterý, zpravidla první nebo 

druhé v daném kalendářním měsíci, počínaje měsícem květnem 2024. 

Pro: 11    Proti: -  Zdržel se: - 

 

Po projednání bodu č. 10 v 18.48 hodin opustila jednání Ing. Helena Maupicová, počet 

přítomných zastupitelů je 10. 

 

➢ K bodu č. 11 

Změna rozsahu zadání výběrového řízení na opravu náhonu 2a 
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Starosta obce informoval zastupitele o novém vyhodnocení stavu náhonu 2a, kdy bylo                                       

doporučeno opravit v první etapě pouze havarijní část, tedy levobřežní opěrnou zeď,               

bez propustku, pravobřežní zeď nutně opravu nevyžaduje. Změna rozsahu opravy byla 

projednána stavebně investiční komisí a konzultována s projektantkou, která daný 

postup odsouhlasila jako možný. 

ZO schvaluje úpravu rozsahu zadání výběrového řízení – opravy náhonu 2a,                                

kdy předmětem zakázky bude oprava levobřežní opěrné zdi podél pozemku par. č. 195, 

vyjma propustku pod silnicí a dále podél pozemků p.č. st. 278/2, st. 277/3, st. 277/1, 1235 

a 163 až k zaústění na st. p. č. 103. 

 

Pro:  10   Proti: -  Zdržel se: - 

 

➢ K bodu č. 12 

• Římskokatolická farnost Kunratice u Cvikova – zpětvzetí žádosti o dotaci                        

z rozpočtu obce na restaurování hlavního oltáře – 2. etapa 

• Křišťálový chrám, z. s. - dotace z rozpočtu obce na restaurování hlavního 

oltáře – 2. etapa 

Starosta obce informoval zastupitele o došlé žádosti dne 2. 4. 2024 od Římskokatolické 

farnosti Kunratice u Cvikova o zpětvzetí původní žádosti o dotaci z rozpočtu obce                             

na 2. etapu restaurování hlavního oltáře v místním kostele z důvodu neoprávněné podání 

této žádosti, neboť s účinností od 1. 1. 2024 je správcem majetku spolek Křišťálový 

chrám, který je oprávněn k podání žádosti o dotaci. 

ZO revokuje usnesení zastupitelstva obce ze zasedání č. 16/2024 ze dne 14. 3. 202, kterým 

schválilo dotaci z rozpočtu obce na rok 2024 pro Římskokatolickou farnost Kunratice u 

Cvikova, IČ 62237900, zastoupenou Mgr. Rudolfem Repkou, se sídlem sad 5. května, 471 

54 Cvikov v celkové výši 50.000 Kč na 2. etapu restaurování hlavního oltáře v kostele 

Povýšení svatého Kříže v Kunraticích u Cvikova, toto usnesení ruší 

 

a zároveň 

 

schvaluje dotaci z rozpočtu obce na rok 2024 pro Křišťálový chrám, z.s., IČ 17050961, 

zastoupený předsedou Ing. Josefem Černým, MBA se sídlem Kunratice u Cvikova 147, 

471 55 ve výši 50.000 Kč na spolufinancování 2. etapy restaurování hlavního oltáře v 

kostele Povýšení svatého Kříže v Kunraticích u Cvikova a pověřuje starostu obce 

podpisem smlouvy. 

 

Pro:  10    Proti: -  Zdržel se: - 

 

➢ K bodu č. 13 

Diskuse 

• Starosta obce stanovuje termín příštího jednání ZO č. 18 v úterý                                     

dne 7. 5. 2024 od 18.00 hodin v zasedací místnosti OÚ Kunratice u Cvikova.  
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• Starosta obce informoval zastupitele o zůstatku dlužné částky bývalého nájemce 

místní restaurace, pana Martina Zbořila, kterému byla prostřednictvím datové 

schránky zaslána informace o využití finančních prostředků za odkoupení 

vybavení místní restaurace na několik měsíčních splátek dlužné částky vůči 

obci. Pan Zbořil na informaci zatím nijak nereagoval. 

• Stanislav Třísko vznesl dotaz na změnu dopravního značení na cestě kolem jeho 

domu. Starosta obce možnost prověří. 

• Místostarostka obce Martina Černá požádala zastupitele o pomoc při zajištění 

zázemí na Májové slavnosti v sobotu dne 4. 5. 2024 v 10.00 hodin před místní 

sklárnou. 

 

➢ K bodu č. 14 

Závěr 

Jednání ZO č. 17/2024 bylo ukončeno v 19.12 hodin. 

 

 

Termín příštího řádného jednání ZO  č. 18/2024  je  stanoven  na  úterý  7. 5. 2024 

v 18.00 hodin.  

 

 

 

_________________________   _________________________ 

     Ing. Helena Maupicová                         Květuše Tomková 

        ověřovatelka zápisu                              ověřovatelka zápisu 

 

 

_________________________   _________________________ 

       Bc. Michal Iwanejko     Martina Černá 

            starosta obce               místostarostka obce 


